
 

 

Köpings Flygklubb 

 

Öppet Styrelsemöte 2018-12-06 

 
Närvarande:  Mats Bergius, Göran Karlsson, Ola Lindblad, Bengt Palmestål, Gudrun Furubäck, 

Veli-Matti Sorvari, Samuel Widarsson, Tommy Erixon, Rolf Hollsten, Rune Andersson,  

Henric Liljeström, Peter von Panajott, Richard Eriksson, Björn Eltvik, Ingrid Hollsten,  

Tina Johnson, Otto Villem, Martin Lindström, Carl-Erik Almskoug, Mika Puurunen, 

Jana Villem, Emma Uggla, Cia Uggla, Lars Gustafsson, Robin Halldin, Patrik Cavallini.  

 
 

 

 §1. Tommy hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  Föregående styrelseprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

     

 §2. Hemsidan, FB och Bokningssystemet 

  Inget. 

       

 §3. Ekonomi 

 Den 30/11 hade vi: 

Kassa 
Bank* 

Medlems- 
lån 

Flygkonto 
plussaldo 

Obetalda 
flygningar 

Present- 
kort 

Nyckel- 
depos. Övrigt¹ 

Summa 
"Likviditet" 

Räkningar 
på gång 

Bränsle- 
oljelager 

552 613  0  -231 925  15 450  -16 200  0  -2 600  317 338 kr 8 500  86 880  

 ¹) Inget särskilt denna månad. 

 

Flygplansresultat den 30/11: 

Flygplan SE-KFY SE-VIN SE-VUB SE-VKE Totalt Flygpris- 
rabatter 

Summa* 

Timmar 78,2 317 403,6 434,76 1233,56 

Resultat 34 290 984 13 512 13 702 62 488 172287 234 775 kr 
 *) Inklusive motoravskrivningar enligt bilaga 1. 

²) KFY har sin stora service i november, ännu ingen faktura. (Då hamnar resultatet över året nära noll). 

  

Resultat den 30/11 är  +290 602 kr. 

 

Dragning av årets onsdagsflygare, Grattis till vinnarna! Jana Villem första pris 1000 kronor att flyga för. 

Tvåa Anders Storck 700 kronor och trea Patrik Cavallini 300 kronor. Sätts in på flygkontot snart 

 

§4. Medlemmar 

Välkomna nya medlemmar sedan förra mötet: Emma Uggla, Cia Uggla, Erik Wirén, Carl-Erik Almskoug. 

Inga avgående medlemmar denna månad. 

Sammanlagt är vi nu 121 medlemmar, 16 kvinnor och 105 män. 

 

§5. Flygplanen 

 

SE-KFY: 

Har varit på 100-timmars service. 

 

SE-VIN: 

Går fint! Ny 8,33 radioapparat beställs nu. 

 

SE-VKE: 

Ska kollas upp beträffande laddning av batteriet. Kan ev ladda lite för lite pga jordfel. Ingen fara att flyga 

med den dock. Håll koll på laddningslampan. Höjdroder ska ses över vid kommande service. 

 

SE-VUB: 

Har varit på stor 200-timmars service. Nya brickor i växellådan och en ny oljetermostat. Förgasarna 

återstår att synkronisera. Ny 8,33 radioapparat beställs nu. Ny voltmätare sätts igång.  



 

 

 

§6. Skolning 

Grattis till Otto Villem som innehar klubbens nyaste certifikat från och med idag. 

Pågående kurs har fem elever plus några gamla elever från tidigare kurs. 

Radioprov är genomfört i Västerås. Gick bra. 

Träff med SISU för redovisning av sammankomster under nästa vecka. 

Klubbens skoltillstånd anpassas efter rådande situation. Från och med nu har vi följande lärare och 

instruktörer i vårt tillstånd: Veli-Matti Sorvari är fortsatt lärare och skolchef, Samuel Widarsson som 

instruktör och snart färdig lärare, Steve Holm, Thorbjörn Norling, Andreas Kallström och 

Radomir Josek som lärare.  

Skolchefen uppdaterar berörda. 

 

 §7. Miljö 

Tillsyn är utförd med bra resultat. Fortsätt håll god ordning och reda på klubben! 

 

 §8. Säkerhet 

  Flyg säkert! Sträva alltid efter att följa reglerna. De finns där för vår säkerhet. 

  Flygsäkerhetsmöte är genomfört. Uppskattat av dem som var där. Två gånger per år är målet. 

Egenkontroll av verksamheten enligt KSAK-modell är under införande. Checklista för egenkontroll ska gås 

igenom ett par gånger per år av lärare och funktionärer. 

 

§9. Fält och anläggningar. 

Information från bygg-gruppen. Gjutning i ”mellanutskottet” är klart. Förberedelser för isolering är klart. 

Isolering sker på onsdag. Vi utreder en så kallad alloljekamin för effektiv och snabb uppvärmning. Sotare i 

kommunen kontaktas för diskussion om vad som kan vara lämpligt. Kampanj pågår på Blocket just nu. 

Nya cisternen står på plats men inte igång ännu. 

Nycklar försvinner ur nyckelskåpet. Leta hemma och ta med tillbaka om ni hittar någon. 

 

 §10. Nyheter från förbund och myndigheter. 

  Julhälsningar från förbundet. Se till att registren är aktuella. KSAK medlemsavgiften är höjd till 520 kr. 

 

 §11. Förfrågningar till styrelsen.  

  Inget. 

        

 §12. Övrigt. 

  Dags att börja planera för årsmötet. Förslag är att vi håller det torsdag den 21/3 kl 18:00. 

 

 §13. Nästa styrelsemöte: 

  Torsdag den 10/1 kl. 18:00. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

…………………………..  …………………………… 

 Tommy Erixon   Mats Bergius  

Vice Ordförande  Sekreterare  


